
Protokoll från PBK Hörbys årsmöte i bowlinghallen 2019-05-17. 

 

1.   Ordföranden Göte Nilsson öppnade mötet, 37 medlemmar var närvarande. 

2.   Mötets behöriga utlysande godkändes. 

3.   Göte Nilsson valdes till ordförande för mötet. 

4.   Anita Lilianson valdes till sekreterare för mötet. 

5.   Dagordningen godkändes efter tillägg "Övriga frågor". 

6.   Mötet valde Roland Svensson och Karl-Erik Fredriksson att justera dagens protokoll, tillika 

rösträknare. 

7.   Upprättande av röstlängd, beslut att upprätta vid behov. 

8.   Ordföranden läste upp verksamhetsberättelsen som godkändes och lades till hanndlingarna. 

9.   Kassör Majvi Nilsson redogjorde för årsredovisningen som godkändes och lades till handlingarna. 

10.  Lennart Tykesson föredrog revisorernas rapport som godkändes och lades till handlingarna. 

11.  Ansvarsfrihet beviljades för styrelsen. 

12.  Göte Nilsson valdes till ordförande på 1 år. 

13.  Anita Lilianson valdes till sekreterare på 2 år. 

14.  Bengt Dexe valdes till ledamot på 2 år. 

15.  Per Nilsson och Hans Berggren valdes till styrelsesuppleanter på 1 år. 

16.  Lennart Tykesson och Monica Nilsson valdes till revisorer på 1 år. 

17.  Stig Frick valdes till revisorssuppleant i 1 år. 

18 och 19.  Utgår och omändrades till uttagningskommitté gällande samtliga lag. Lennart Tykesson, 

Claes Nilsson, Stig Andersson och Sivert Persson valdes på 1 år. 

20.  Kerstin Almqvist valdes till ledare för vänskapsmatcher på 1 år. 

21.  Lennart Tykesson och Claes Nilsson valdes till tävlingskommitté på 1 år. 

22.  Birgit Nilsson och Ulla Elofsson valdes till festkommitté på 1 år. 

23.  Bela Huszar och Jan Ingvar Persson valdes till valberedning på 1 år. 



24.  Göte Nilsson och Bengt Dexe deltog i Göingeseriens årsmöte. Bengt Dexe rapporterade att 10-11 

lag kommer att ingå i de olika divisionerna. Åldersgräns för deltagande kvarstår att gälla, 55+. 

Amerikanskt spelsätt kvarstår att gälla. 

25.  Från och med hösten 2019 höjs träningsavgiften till 75 kronor och matchavgiften till 90 kronor. 

26.  Beslutades att medlemsavgiften för 2019-2020 höjs till 300 kronor. Därutöver tillkommer 

licensavgiften med 25 kronor. 

27.  Utgår då makarna Rosvall ej var närvarande. Avtackning kommer att ombesörjas av ordföranden. 

28.  Diskussion kring olika förslag angående laguttagning. Beslutades om avbyte efter varje serie där 

lägsta slagpoäng byter. Beslut togs om oförändrat antal lag kommande säsong. Monica Nilsson lämnade 

information ang problem med trycket på tävlingströjorna. Majvi Nilsson klargjorde höjningen av 

medlemsavgiften. 

29. Prisutdelning för klubbmästerskapet.                                                                                 

Damer utan hcp;  1:a Anita Lilianson 610 p, 2:a Ellen Åkesson 597 p, 3:a Ulla Elofsson 589 p.      

Herrar utan hcp;  1:a Lars Månsson 760 p, 2:a Göte Nilsson 733 p, 3:a Esbjörn Gärd 723 p.             

Damer med hcp;  1:a Siv Ljungqvist 793 p, 2:a Birgit Nilsson 745 p, 3:a Marianne Blomqvist 725 p.                                                                                                                                                

Herrar med hcp;  1:a Hans Ljungqvist 838 p, 2:a Jan-Erik Evander 828 p, 3:a Sivert Persson 817 p.  

Det delades även ut uppmuntringspris till Maj-Lis Persson och Sven Persson.                                                                                                                                         

Plakett delades ut för högsta poäng över 4 serier i div 3. Priset gick till Karl-Erik Lundkvist med 752 poäng.                                                                                                                          

Samtliga lagledare avtackades med en blomma. 

30.  Ordföranden Göte Nilsson avslutade årsmötet och önskade alla en skön sommar. 

 

Sekreterare:                      Ordförande:                                           

Justerande: 

 

Anita Lilianson                  Göte Nilsson                    Roland Svensson        

Karl-Erik Fredriksson 

                                                                                                                                                                                                


